
PROTOKÓŁ Nr XLVIII/22
XLVIII sesji Rady Gminy Pszczółki,

która odbyła się w dniu  31 stycznia  2022 r.

XLVIII sesja Rady Gminy Pszczółki rozpoczęła się o godz. 15:40 w Kamienicy Kultury w
Pszczółkach. Opóźnienie wystąpiło z powodu braku energii elektrycznej. Obradom przewodniczyła
p.  Anna  Staniewicz  -  Przewodnicząca  Rady  Gminy.  Protokołowała:   Henryka  Głogowska  -
Kierownik Referatu Organizacyjnego i Kancelarii Rady Gminy.

PORZĄDEK OBRAD:
1.  Sprawy regulaminowe

a) otwarcie sesji;
b) stwierdzenie kworum;
c) przedstawienie porządku obrad;

d)  przyjęcie protokołów XLVII sesji.

2. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał:
   a) w sprawie zmiany budżetu Gminy Pszczółki na 2022 rok – referuje p. J. Chyliński
   b) w sprawie nadania nazwy ulicy w Pszczółkach (działki nr 315/21 i 315/38) – referuje p.  
       A. Gołkowska
   c) w sprawie dzierżawy części ogrodzenia boiska w Różynach – referuje p. A. Gołkowska
   d) w sprawie wysokości opłat za ustawianie reklam i tablic informacyjnych oraz zasad ich 
       umieszczania na obiektach i nieruchomościach stanowiących własność Gminy Pszczółki 
       – referuje p. A. Gołkowska

3.  Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między
sesjami, w tym złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych na nie odpowiedziach

4. Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami

5. Wolne wnioski i informacje

6. Zamknięcie obrad sesji

Na wstępie, Przewodnicząca Rady Gminy A. Staniewicz poprosiła radnych o włączenie kamerek,
aby radny był widoczny. Poprosiła o podpisanie się imieniem i nazwiskiem, aby każdy radny był do
zidentyfikowania. Mówić należy do mikrofonu, aby można było słyszeć każdego radnego. 
Radny T.  Nowosad zapytał,  czy można włączyć do porządku obrad projekt  uchwały dotyczący
przynależności radnej K. Szulc do Komisji Oświaty?
Przewodnicząca Rady Gminy A. Staniewicz wyjaśniła, że taki wniosek nie wpłynął do niej i nie ma
przygotowanego  projektu  uchwały.  Jeżeli  wpłynie  wniosek  to  taki  projekt  uchwały  zostanie
przedłożony na następnej sesji. 

Ad. 1 Sprawy regulaminowe:
      a) otwarcie sesji

XLVIII sesję Rady Gminy Pszczółki otworzyła Przewodnicząca Rady słowami: „Otwieram
XLVIII sesję Rady Gminy Pszczółki”. Powitała wszystkich przybyłych na sesję.   

W trakcie sesji nastąpiła przerwa w dostawie energii elektrycznej. Nastąpiła przerwa w łączności z
poszczególnymi radnymi.
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła radnych o przyjazd do Kamienicy Kultury. 
Podziękowała radnym o osobisty przyjazd do Kamienicy.

1



     b) stwierdzenie kworum
Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w sesji uczestniczy 10

radnych  (5  nieobecnych  –  radna  W.  Bizior,  P.  Cichocki,  Marta  Grzeszczyk  i  radny  S.  Ziętek.
Spóźnił się Radny P. Pestka). Powiedziała, że sesja jest prawomocna  i zdolna do podjęcia uchwał.
Lista obecności w załączeniu.

W sesji uczestniczyło również 6 sołtysów w tym sołtysi/radni - lista obecności w załączeniu.

     c) przedstawienie porządku obrad
Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad otrzymali Radni w materiałach na

sesję.
     d) przyjęcie protokołu XLVII sesji.

Przewodnicząca Rady powiedziała, że protokół XLVII sesji  był dostępny w Kancelarii Rady
Gminy  i  radni  nie  wnieśli  do  nich  żadnych  uwag  ani  poprawek,  w  związku  z  czym  zostaje
zatwierdzony przy braku sprzeciwu.

Ad. 2.

Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał:
a) w sprawie zmiany budżetu Gminy Pszczółki na 2022 rok

Wójt  M.  Urbanek  wyjaśnił,  że  w  styczniu  budżet  gminy  na  2022  rok  zwiększył  się  po  stronie  
dochodów i  wydatków o kwotę 1.534.000 zł  z  przeznaczeniem na realizację  dwóch  projektów:  
dedykowany Przedszkolu Gminnemu program „Na Start” oraz rządowa Cyfrowa Gmina. 
Wójt pokazał dwa symboliczne czeki na powyższe kwoty.

Skarbnik Gminy J. Chyliński odczytał Uchwałę nr 022/g260/D/I/22 z dnia 27 stycznia 2022 r.  w spra-
wie opinii o możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżetu określonego w uchwale budże-
towej gminy Pszczółki na rok 2022 oraz prawidłowości planowanej kwoty długu gminy Pszczółki na
lata 2022-2030 wynikającej z planowanych i zaciągniętych zobowiązań. Regionalna Izba Obrachunko-
wa pozytywnie zaopiniowała możliwość sfinansowania planowanego deficytu budżetu określonego w
uchwale budżetowej gminy Pszczółki na rok 2022 oraz pozytywnie zaopiniowała prawidłowość plano-
wanej kwoty długu gminy Pszczółki na lata 2022-2030 wynikającej z planowanych i zaciągniętych zo-
bowiązań.
Uchwała w załączeniu.
Następnie Skarbnik Gminy J. Chyliński przedstawił proponowane zmiany do budżetu na 2022 rok.
Szczegółowo omówił zmiany w poszczególnych paragrafach. Dodał, że zmiany były też omówione na
posiedzeniu komisji. Projekt uchwały znajduje się w materiach radnych.
Wójt M. Urbanek dodał, że w wykazie zadań inwestycyjnych pod poz. 23 zaplanowane są środki na
zakup wyposażenia placu zabaw Przedszkola Gminnego w Pszczółkach.
Radny K. Kutkowski zapytał, o kwotę na przedszkole. Jaką kwotę na plac zabaw, jaka na szkolenia.
Jak to zostanie rozdzielone, kto skorzysta.
Wójt M. Urbanek wyjaśnił, że jest to kwota 46.800 zł. Jest to projekt miękki dla sfinansowania zajęć
logopedycznych,  teatralnych,  bezpieczeństwa  szeroko  rozumianego  oraz  sfinansowania  w  ramach
szkolenia studiów podyplomowych pań Przedszkola. Zajęcia logopedyczne dla 9 grup w sumie 880
godzin. Po rozstrzygnięciu przetargu będzie wiadoma konkretna ilość godzin na poszczególne zajęcia.
Projekt powinien zostać zrealizowany do czerwca przyszłego roku. 
Zastępca Wójta P. Chajewski dodał, że zajęcia dedykowane są m.in. dla dzieci z niepełnosprawnością
np. autyzm. Przewidziane są zajęcia rewalidacyjne (350 godz.), logopedyczne (20 grup 880 godzin),
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gimnastyka korekcyjna (8 grup do 10).  Bardzo duży nacisk położony zostanie  na zajęcia cyfrowe
„mały inżynier”, „mały informatyk” oraz „młody aktor”, „mały przyrodnik”- liczba godzin 1000.   
Wójt M. Urbanek – samo uwzględnienie projektu wniosku przez Urząd Marszałkowski i włączenie go
do zadań inwestycyjnych cieszy. Rzadko zdarza się aby projekt miękki został włączony. Unia Europej-
ska oczekuje, aby wykonanie kosztu bezpośredniego było jak najwyższe, najbardziej efektywne. 
Radna K. Szulc zapytała o trwające prace remontowe po zalaniu w przedszkolu. Z jakiej puli poszły
pieniądze na ten remont, jaka kwota i kiedy nastąpi zakończenie? Cały czas te prace trwają. 
Odnośnie tego programu na pewno nie poszło to z tego programu. Bardzo dobrze, że uzyskano tak
dużą kwotę i bardzo dobrze, że taka duża liczba dzieci skorzysta. 
Zastępca Wójta P. Chajewski – remontowane są dwie sale w przedszkolu. Poprosił, aby część pytań
zostawić bez odpowiedzi. Jak zakończymy remont, radni zobaczą to wtedy określimy całość kosztów.
Część  kosztów zostanie pokryta z ubezpieczenia, ale jest też część sporna pomiędzy ubezpieczycielem
a przedszkolem. 
Innych pytań nie było. 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała  treść projektu uchwały i zarządziła głosowanie za pomocą
urządzeń elektronicznych.
Obecnych na sesji 10 radnych. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ0 SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNYCH: 5

Wyniki imienne:
ZA (10): Przemysław Jaskólski, Krzysztof Kutkowski, Anna Niedźwiecka-Hirsz, Tomasz Nowosad, 
Magdalena Niemczuk, Michał Olejnik, Ryszard Pstrągowski, Anna Staniewicz, Krystyna Szulc, 
Waldemar Walejko,
PRZECIW: (0)
WSTRZYMAŁO SIĘ: (0)
BRAK GŁOSU: (0)
NIEOBECNYCH (5): Wioleta Bizior, Paweł Cichocki, Marta Grzeszczyk, Piotr Pestka,  Sławomir 
Ziętek
Uchwała została podjęta. Po sesji nadano jej nr XLVIII/307/22.
IMIENNY wykaz głosowania radnych nad uchwałą został załączony do protokołu.

Na sesję Rady Gminy przybył radny Piotr Pestka
Obecnych 11 radnych

   b) w sprawie nadania nazwy ulicy w Pszczółkach (działki nr 315/21 i 315/38)
Projekt uchwały omówiła p. A. Gołkowska.
Pytań nie było

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała  treść projektu uchwały i zarządziła głosowanie za pomocą 
urządzeń elektronicznych.
Obecnych na sesji 11 radnych.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ0 SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNYCH: 4

Wyniki imienne:
ZA (11): Przemysław Jaskólski, Krzysztof Kutkowski, Anna Niedźwiecka-Hirsz, Tomasz Nowosad, 
Magdalena Niemczuk, Michał Olejnik, Piotr Pestka,  Ryszard Pstrągowski, Anna Staniewicz, Krystyna 
Szulc, Waldemar Walejko,
PRZECIW: (0)
WSTRZYMAŁO SIĘ: (0)
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BRAK GŁOSU: (0)
NIEOBECNYCH (4): Wioleta Bizior, Paweł Cichocki, Marta Grzeszczyk, Sławomir Ziętek
Uchwała została podjęta. Po sesji nadano jej nr XLVIII/308/22.
IMIENNY wykaz głosowania radnych nad uchwałą został załączony do protokołu.

c) w sprawie dzierżawy części ogrodzenia boiska w Różynach 
Projekt uchwały omówiła p. A. Gołkowska.

Pytań nie było
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała  treść projektu uchwały i zarządziła głosowanie za pomocą 
urządzeń elektronicznych.
Obecnych na sesji 11 radnych.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ0 SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNYCH: 4

Wyniki imienne:
ZA (11): Przemysław Jaskólski, Krzysztof Kutkowski, Anna Niedźwiecka-Hirsz, Tomasz Nowosad, 
Magdalena Niemczuk, Michał Olejnik, Piotr Pestka,  Ryszard Pstrągowski, Anna Staniewicz, Krystyna 
Szulc, Waldemar Walejko,
PRZECIW: (0)
WSTRZYMAŁO SIĘ: (0)
BRAK GŁOSU: (0)
NIEOBECNYCH (4): Wioleta Bizior, Paweł Cichocki, Marta Grzeszczyk, Sławomir Ziętek
Uchwała została podjęta. Po sesji nadano jej nr XLVIII/309/22.
IMIENNY wykaz głosowania radnych nad uchwałą został załączony do protokołu.

  
d) w sprawie wysokości opłat za ustawianie reklam i tablic informacyjnych oraz zasad ich 
umieszczania na obiektach i nieruchomościach stanowiących własność Gminy Pszczółki 
Projekt uchwały omówiła p. A. Gołkowska.
Radny P. Jaskólski zapytał o zapis w § 7 ust. 2, pkt 3).
Pani A. Gołkowska odczytała treść pkt 3) .
Innych pytań nie było.

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała  treść projektu uchwały i zarządziła głosowanie za pomocą 
urządzeń elektronicznych.
Obecnych na sesji 11 radnych.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ0 SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNYCH: 4

Wyniki imienne:
ZA (11): Przemysław Jaskólski, Krzysztof Kutkowski, Anna Niedźwiecka-Hirsz, Tomasz Nowosad, 
Magdalena Niemczuk, Michał Olejnik, Piotr Pestka,  Ryszard Pstrągowski, Anna Staniewicz, Krystyna 
Szulc, Waldemar Walejko,
PRZECIW: (0)
WSTRZYMAŁO SIĘ: (0)
BRAK GŁOSU: (0)
NIEOBECNYCH (4): Wioleta Bizior, Paweł Cichocki, Marta Grzeszczyk, Sławomir Ziętek
Uchwała została podjęta. Po sesji nadano jej nr XLVIII/310/22.
IMIENNY wykaz głosowania radnych nad uchwałą został załączony do protokołu.
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Ad. 3 
Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między 
sesjami, w tym złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych na nie odpowiedziach. 
Przewodnicząca Rady Gminy A. Staniewicz poinformowała radnych, że do Kancelarii Rady Gminy 
wpłynęły następujące pisma:

1. Pismo  o  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Apelu  o  niepodejmowanie  działań  
wpływających  na  dyskryminowanie  społeczności  z  powodów  rasowych,  religijnych,  
medycznych  czy  sanitarnych  .  Przewodnicząca  Rady  Gminy  omówiła  treść  pisma  .  
Odpowiedź zostanie udzielona.

2. Pismo Parafii  Rzymskokatolickiej  p.w. Najświętszego Serca Pana Jezusa  o wydzielenie
działki.  Przewodnicząca  Rady Gminy odczytała  treść  pisma i  poinformowała,  że  pismo
zostało przekazane do Komisji Gospodarczej i Rozwoju Gminy celem wydania opinii.

3. Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Pruszczu Gdańskim dot. informacji o wyniku 
analizy oświadczeń majątkowych w związku z przekazanymi oświadczeniami majątkowymi
radnych Annę Niedźwiecką-Hirsz i Michała Olejnika. Nie stwierdzono żadnych nieprawi-
dłowości.

Pisma w załączeniu

Ad. 4 Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami.

Wójt M. Urbanek przedstawił informację co wydarzyło się od ostatniej sesji tj. od 29 grudnia. Z
uwagi  na  brak  w  dostawie  energii  elektrycznej  nie  będzie  prezentacji  za  pomocą  rzutnika
multimedialnego:

1) Podpisano umowę z  Marszałkiem Województwa Pomorskiego na realizację projektu pn.
„NA START  –  rozwój  edukacji  przedszkolnej  w  Gminie  Pszczółki.  Projekt  obejmuje
realizację wsparcia wychowania przedszkolnego, ze szczególnym uwzględnieniem potrzeb
dzieci  z  orzeczeniem  o  potrzebie  kształcenia  specjalnego,  w  tym:  organizacja  zajęć
rewalidacyjnych,  logopedycznych,  edukacja  nauczycieli,  opiekunów/  rodziców  dziecka,
zakup wyposażenia pracowni oraz pomocy dydaktycznych, jak również tworzenie trwałych
miejsc wychowania przedszkolnego dostosowanych do potrzeb dzieci ze spektrum autyzmu
w Przedszkolu Gminnym w Pszczółkach. Wartość projektu 1.389.310,04 zł, w tym kwota
dofinansowania ze środków UE: 1.180.913,53 zł

2) Podpisano umowę na gminną komunikację autobusową. Dofinansowanie w kwocie 150 tys.
zł.  

3) Na program „Cyfrowa Gmina” pozyskano niecałe 300 tys. zł (297.810 zł).
4) Opracowywanie  przetargów  w  ramach  pozyskanych  środków  z  Rządowego  Programu

Inwestycji Strategicznych. Jest promesa na 8 ml. zł  z  Banku Gospodarstwa Krajowego na
poprawę  gospodarki  wodno-ściekowej.  Wodociąg  Skowarcz-Różyny  i  Żelisławki  –
Rębielcz. Realizować fotowoltaikę 

5) Trwa modernizacja hydroforni w Pszczółkach. Dzisiaj od godz.  23 do 5 rano trwać będą
prace. Nie wiemy ile prac trzeba będzie tam włożyć. Nie wiemy co tam zastaniemy. Trwa
weryfikacja  stanu  zbiorników,  ich  uszczelnianie  i  modernizacja.  Wójt  podziękował
konsorcjum że wsłuchali się w nasze uwagi i mieszkańców.

6) Zaczęły wpływać faktury za gaz i energię elektryczną, są wyższe. Koszt utrzymania wzrósł.
Obiektów jest bardzo dużo. Jest to istotny wydatek bieżący. 

7) Wystawa prac p. Danuty Vetter w Gminnej Bibliotece Publicznej do 18 lutego 2022 r. Wójt
zaprosił wszystkich na obejrzenie wystawy.  
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Ad. 5 Wolne wnioski i informacje
Radny K. Kutkowski zapytał o nowy budynek Komisariatu. Piękny budynek. Z zewnątrz nic nie brakuje.
Brakuje tylko ludzi.
Wójt M. Urbanek – rozmawiał z Komendantem A. Baczewskim z Trąbek Wielkich. Planuje się odbiór
budynku na 14 lutego. Trwają ostatnie odbiory: odprowadzenie wód opadowych i dot. światłowodów.
Wójt nie ma informacji dot. ilości przyznanych etatów.  Jak będzie miał więcej informacji to powiadomi
radnych. Obiekt wygląda imponująco.
Radny P. Pestka – poruszył sprawę dot. ul. Kamiennej w Rębielczu, chodzi o utwardzenie na przejeździe.
Przypomniał też o kamerach przy placu rekreacyjnym
Wójt M. Urbanek – czekamy kiedy można wykonać te prace. Wiąże się to z pasem drogowym. Dotyczy
prac gwarancyjnych.  Wójt pamięta.  Jeżeli  chodzi o kamery: nie ma infrastruktury.  Rozmawialiśmy z
firmą ABAKS, będą szukać innego sposobu. 
Radna A. Niedźwiecka-Hirsz poruszyła problem rozlewiska na ul. Bałtyckiej. 
Wójt M. Urbanek – sprawa w toku
Radny M. Olejnik – poruszył problem ścieżki między ul. Mickiewicza a drogą krajową. Przejście zostało
przesunięte.
Zastępca  Wójta  P.  Chajewski  –  planujemy  przycięcie  gałęzi  przez  firmę  Spółka  Eco  Probe.  W
najbliższym  czasie  będzie  większa  przycinka  w  Żelisławkach  to  przy  ścieżce  też  zostaną  usunięte.
Ogrodzenie zostało przesunięte w granicy własności tego mieszkańca. Utwardzenie  zostanie wykonane
na wiosnę. 
P. A. Gołkowska dodała, że teren musi obeschnąć, w okresie zimy nie zagęszczamy.
Sołtys  J.  Guszkowski  –  zapytał  o  koszt  energii  elektrycznej   jaki  ponosi  gmina  na  przepompowni
ścieków?
Sołtys E. Nizińska – po rozmowie z policją, prosi o wyczulenie mieszkańców dot. naciągania seniorów na
wnuczka. W naszej gminie zdarzyły się takie sytuacje.
Przew. RG A. Staniewicz – osobiście spotkała się z taką sytuacją. Poprosiła o informowanie mieszkańców
o takim naciąganiu. 
Wójt  M.  Urbanek  –  przygotowujemy  się  do  modernizacji,  ta  przepompownia  będzie  rozbudowana.
Zużycie będzie inne niż do tej pory. Pieniądze na wod-kan są zakopane w ziemi.  Tych prac nie widać. W
Ulkowie  problem wody został  rozwiązany.  Jest  lepiej.  Wzrasta  zapotrzebowanie  na  energię,  wzrasta
liczba mieszkańców.  
Sołtys  J.  Guszkowski  –  zapytał  o  Skowarcz.  Jest  ta  miejscowość  daleko  od  oczyszczalni  ścieków.
Zwiększa się liczba ścieków. Niektóre gminy robią małe przepompownie.
Wójt  M.  Urbanek  –  spływ  grawitacyjny  jest  najlepszy.  Musi  być  przepompownia,  aby  ścieki  dalej
przepychać. Przygotowane będą materiały ze spółki aby temat zgłębić.  
Radna K.  Szulc  – latem odczytano liczniki  o  ilości  zużytej  wody w blokach szkolnych.  Jest  koniec
stycznia a nie ma faktur. Czy jest to odosobniony przykład czy dotyczy większej ilości mieszkańców.
Wszystko drożeje i zapłacić potem za pół roku, może być problem.  
Wójt M. Urbanek – Spółka zakłada liczniki tam gdzie były ryczałty. W styczniu założono kolejno 20
liczników. Można samemu wystawić fakturę. Trzeba tylko obsługiwać komputer. Do końca sierpnia jest
obowiązująca  taryfa  ustalona  przez  Wody  Polskie.  Nowa  taryfa  będzie  na  podstawie  kosztów
eksploatacyjnych i zgodnie z taryfą pobierać opłaty.
Radna M. Niemczuk zapytała o ul. Brzozową w Kolniku.  Czy jest szansa na wykonanie tej drogi, czy
ktoś tam był, jaka jest alternatywa aby mieszkańcy mogli tą drogą przejeżdżać.
Wójt M. Urbanek – w zeszłym roku nie udało się zrealizować  tego zadania. Ponowimy procedury do
Urzędu Marszałkowskiego. Celem naszym było zmniejszenie wysokości kredytu, a cel drugi to dbanie o
bieżące dochody. Z czegoś musieliśmy zrezygnować. Rosną ceny energii, gazu. Stan ul. Brzozowej jest
nie najlepszy. Teraz z uwagi na pogodę nic nie możemy zrobić.  
Wójt M. Urbanek poinformował radnych, że od 29 stycznia do dnia dzisiejszego do godz. 8:00 było 110
zdarzeń spowodowanych wiatrem, uszkodzone są garaże, budynki. Do dzisiaj miały być zdjęte wszystkie
oświetlenia świąteczne. Poprosił o cierpliwość w tej sprawie. Do zeszłego tygodnia Energa walczyła z
poprzednią wichurą.
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Ad. 6
Zamknięcie obrad sesji

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła obrady

słowami: ”Zamykam obrady XLVIII sesji Rady Gminy Pszczółki”.

Na tym protokół zakończono i podpisano.
Posiedzenie zakończyło się o godz. 16:57.

Protokołowała:
/-/ Henryka Głogowska
 
Kierownik Referatu Organizacyjnego
i Kancelarii Rady Gminy

                             PRZEWODNICZĄCA  RADY GMINY
    

                                                                                     /-/ Anna Staniewicz

Niniejszy protokół został zatwierdzony podczas LI sesji Rady Gminy Pszczółki 
w dniu  7 marca 2022 r., przy braku sprzeciwu.

                                      PRZEWODNICZĄCA  RADY GMINY
    

                                                                                    /-/ Anna Staniewicz
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